
ACTA DE LA SESSIÓ CONSELL DE PRESIDÈNCIA DEL CONSELL COMARCAL DEL 
SEGRIÀ 

Identificació de la sessió:
Núm. 1/2021
Caràcter: ordinari 
Data: 19 de gener de 2021
Horari: de les 13:00 h a les 15:30 h

D’acord amb l’article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim 
local,  (introduït  pel  Reial  decret  llei  11/2020,  de 31 de març,  pel  qual  s'adopten mesures 
urgents complementàries en l'àmbit  social  i  econòmic per fer front  a l'COVID-19),  donada 
l’excepcionalitat de la situació actual i davant la impossibilitat de celebrar aquesta sessió de 
manera presencial, es celebra per mitjans telemàtics via programa JITSI, quedant acreditada 
l’assistència dels consellers i conselleres següents:

Hi assisteixen:
President: David Masot Florensa 
Conseller/a: Toni Bosch Carabante, vicepresident 1er

Joan Carles Garcia Guillamon, portaveu del grup Junts
Oriol Verdú Polo, portaveu del grup ERC
Sílvia Olmo Pareja
Josep Lluis Huguet Beà
Teresa Malla Aigé
Jaume Sanuy López

També hi assisteixen:
Josep Ramon Mòdol, conseller
Ramon Ardanuy, tècnic de medi ambient
Joan Ibars, tècnic del Consorci de Residus
Anna Jordà, assessora
Manel Solé Agustí, assessor 
Tomàs Torán Solaní, interventor
Carme Vallés Fort, secretària

Excusa la seva assistència:
Hilari Guiu Sentís, vicepresident 2on

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió de 22 de desembre de 2020.
2. Informe Àrea de Medi  Ambient  sobre els  serveis  prestats en municipis  porta a porta 

durant el darrer trimestre de 2018.
3. Informe Àrea de Medi Ambient sobre la gestió dels voluminosos als municipis porta a 

porta.
4. Informe de Presidència sobre les convocatòries de personal pendents.
5. Assumptes d’urgència
6. Informes de presidència
7. Precs i preguntes
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió de 22 de desembre de 2020.

Se sotmet a votació l’aprovació l’esborrany de l’acta de la sessió de 22 de desembre de 
2020  que  ha  estat  lliurada  junt  amb la  convocatòria  i  és  aprovada  per  unanimitat  dels 
consellers i conselleres assistents.

2. Informe Àrea de Medi Ambient sobre els serveis prestats en municipis porta a 
porta durant el darrer trimestre de 2018.

El President fa un breu explicació de l’assumpte, relatiu als serveis prestats per l’empresa 
adjudicatària del servei de recollida de residus mitjançant el sistema porta a porta, durant el 
període d’implantació del sistema. D’acord amb els plecs de clàusules i l’oferta de l’empresa, 
el sistema porta a porta es va anar implantant de manera progressiva als diferents municipis 
des de l’octubre de 2018 fins el mes de desembre de 2018 en què culminà aquest període. 
Durant  aquests mesos s’encomanà a l’empresa que assumís la  prestació del  servei  pel 
sistema d’illes en aquells municipis en els que encara no s’havia implantat el sistema porta a 
porta, però aquestes prestacions no estaven previstes ni en els plecs ni en l’oferta, pel que 
l’empresa reclama uns imports que cal consensuar.

Tot seguit, dona la paraula al Sr. Ramon Ardanuy, tècnic de medi ambient, qui en primer lloc 
exposa que els preus del servei, si hagués continuat l’empresa fins llavors prestadora del 
servei,  FCC SA,  ascendiria  a 116.000 €,  però  era un contracte molt  anterior  amb unes 
pròrrogues  totalment  superades,  pel  que  es  pot  prendre  com  a  referència  perquè  son 
imports de 10 anys abans, no actualitzats. Nordvert, d’un dia per l’altre, es va trobar amb 
unes feines no previstes, pel que ha anat presentant diferents imports amb diferència que ha 
arribat a ascendir a 70.000 €, i hi ha hagut moltes negociacions. S’ha estat treballant en 
base a les factures i  negociacions presentats,  havent-se arribat  a import  de consens de 
184.000 € + IVA.
El Sr. Ardanuy considera que el preu del servei prestat hauria d’ascendir a 132.000 €, pel 
que  considera  que el  millor  serà  anar  a  la  Comissió  Juridica  assessora  per  tal  que  es 
dirimeixi  aquesta  qüestió,  ja  que  hi  ha  moltes  contradiccions  i  han  arribat  a  donar  7 
propostes.  Es  prenen  dades  objectives  dels  albarans  de  les  recollides  pel  sistema 
convencional.

El President afirma que és important acudir a la Comissió Juridica assessora per tal que el 
preu que s’aboni per aquests serveis s’adeqüï al màxim a la legalitat.

La Sra. Teresa Malla, considera que cal prendre com a referència el que diu el tècnic, per 
lluitar i defensar els interessos del Consell i la legalitat vigent.

El Sr. Joan Carles Garcia, diu que en alguns ajuntaments s’han fet previsions sense tenir en 
compte aquests imports.

El Sr. Josep Ramon Mòdol, es mostra d’acord en buscar a la Comissió Juridica assessora 
aquesta cobertura, pel que considera que cal tirar endavant en aquest sentit.

El President diu que s’anirà per aquesta via.
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La Secretària informa que aquest assumpte s’inclourà al ple ordinari de l’abril, ja que no hi 
ha temps material  per a incloure’l  al  ple ordinari  de principis de febrer perquè l’empresa 
encara no ha entrat formalment cap reclamació en aquest sentit.

3. Informe Àrea de Medi Ambient sobre la gestió dels voluminosos als municipis 
porta a porta.

El President informa que els municipis del Baix Segrià son els grans perjudicats per aquesta 
gestió. Quan es van redactar els plecs de clàusules reguladores d’aquest contracte no es va 
dimensionar aquesta part del servei de manera ajustada a la realitat, ja que actualment és 
insuficient.

El Sr. Joan Ibars explica que es preveia el servei als plecs amb una freqüència quinquenal i  
l’empresa a la seva oferta, va oferir una freqüència setmanal.

El President afegeix que hi ha una disfunció entre el que es va preveure i oferir i la realitat, 
pel que es proposa que durant 6 mesos s’incrementi la prestació del servei de 2 a 6 dies.

El  Sr.  Joan  Ibars  exposa  en  un  power  point  l’evolució  d’aquest  servei  de  recollida  de 
voluminosos, que durant confinament s’ha incrementat.

La  Secretària  informa  que  per  poder  incrementar  el  servei,  caldrà  la  conformitat  dels 
ajuntaments per tal que financiïn aquest major servei.

El Sr. Josep Ramon Mòdol, pregunta si es podria no cobrar als ajuntaments i assumir-ho 
amb el milió d’euros que es rebrà de manera extraordinària de la Generalitat? 

El President respon que la idea és que es financi amb les aportacions dels ajuntaments 
implicats.

El Sr. Josep Ramon Mòdol pregunta quina organització es proposa per aquesta ampliació 
puntual del servei, si serà de 2 dies als pobles grans i 3 als petits.

El Sr. Joan Ibars  respon que la idea és que s’equipari.

S’acorda fer una reunió informativa amb els ajuntaments implicats per explicar en detall la 
modificació del servei i el cost que suposarà.

El Sr. Joan Ibars i el Sr. Ramon Ardanuy i Mòdol deixen la sessió

4. Informe de Presidència sobre les convocatòries de personal pendents.

President dona la paraula a la Secretària per a que faci una explicació breu de la situació.

La Secretària que a principis del mes de maig finalitzarà el termini per a convocar les places 
pendents de l’oferta pública d’ocupació de 2018, ja que el termini de caducitat és de 3 anys i 
aquesta oferta fou publicada al juny de 2018. Queden pendents de convocar les següents 
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places: Psicòleg/loga EAIA (A1/26,  Psicòleg/loga SIFE (A1/26), 6 places d’educador/a social 
(A2/21) i 3 places de treballador/a social (A2/21).

Per altra banda, el procés de consolidació de personal laboral temporal que es va incloure a 
l’oferta pública d’ocupació de 2019, també caldrà abordar-lo en aquest termini màxim de 3 
anys, i permetrà consolidar els llocs de treball del personal temporal del Consell anterior a 
2005,  estant  prevista  una  plaça  de  delineatnt,  una  d’informàtic/a  i  3  de  treballadors/es 
socials.
Per últim, informa que durant aquest any, caldrà plantejar una oferta pública per iniciar el 
procés  d’estabilització  que  preveu  la  Llei  de  Pressupostos  dels  llocs  de treball  ocupats 
durant 2 anys abans de 2017. 
En tot cas, caldrà necogiar amb la representació del personal tant les bases com les ofertes 
d’ocupació, i recomana que s’organitzin des del Consell cursos de formació específica per 
tal d’ajudar al personal a preparar-se pels processos que es puguin plantejar.

S’acorda tractar amb la representació del personal tots aquests assumptes i negociar-los.

5. Assumptes d’urgència

No se’n plantegen.

6. Informes de presidència

El President informa que avui hi ha plenari del Consorci del Museu de Lleida, del que n’és 
part el Consell per debatre el posicionament que cal adoptar sobre l’assumpte de l’Art de 
sixena. La sentència ordena que abans del 15 de febrer de 2021 s’han de traslladar les 
obres  a  Sixena.  Informa  que  caldrà  estar  especialment  atents  al  posicionament  del 
Departament de Cultura.

7. Precs i preguntes

El  Sr.  Huguet  exposa  que  a  l’Oficina  de  Consum  hi  ha  hagut  una  pujada  del  doble 
d’expedients i hi ha hagut un increment de l’eficàcia en la resolució d’expedients. L’any 2020 
s’han doblat el numero d’expedients tramitats, pel que demana que es revisi el conveni i es 
reconsideri  l’aportació que rep el  Consell  perquè la  jornada parcial  que té actualment  la 
tècnica serà insuficient si continua aquest ritme.

I  sense  cap  altre  assumpte  a  tractar  s'aixeca  la  sessió,  en  la  data  i  hora  previstos  a 
l’encapçalament, de la qual lliuro aquesta acta i en dono fe.

Vist i Plau
El President

David Masot Florensa
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